
Ballerup Bridge Club 
 

Referat af bestyrelsesmøde i Nordea-Bank hos Knud Littau torsdag 28. oktober 2004 kl. 19.  
 
Medlemssituationen. Ajourført medlemsliste kommer fra Breum. 
Nyt par, Thomas Hansen, Smørum og Lars Odberg, Lyngby, har via webmail meldt sig til a-rkk. 
næste år (kommer fra Ruder Es). AN sender mail med bekræftelse på indmeldelsen. 
Kontingentet for passive medlemmer sættes fra næste sæson op til 250 kroner, idet kontingent til DBF 
nu har passeret kr. 200. 
 
Evaluering, barometerturnering. Ved fremmøde kl. 12 for opstilling af borde/stole og øvrige 
forberedelser var der al for lidt tid. Alting  var alt for presset. Der bør startes senest kl. 11. 
Aage Michelsen's gamle checkliste (i revideret udgave tilrettet eksisterende forhold) skal 
genanvendes. 
Der var en svipser ved reg. af tilmelding (Vanting). Det er vigtigt, at kun én person står for 
registrering af tilmeldinger til turneringen. 
Vedr. maden var "Kokken og Jomfruen" en fiasko. Alternativer undersøges i god tid. Knud L havde et 
"Yvonneforslag". Søstrene Illum har foreslået skipperlabskovs. Andre muligheder ? 
Carl-Johan bestiller Lille og Store Sal til 1.10.2005. 
 
Emner til bestyrelsen. Hver enkelt bestyrelsesmedlem opfordres til at være på udkig og stille forslag 
til egen efterfølger ved fratrædelse. 
 
Juleafslutningen 21. december. Det er nødvendigt med hjælp til forberedelserne. Annonceres i 
klubben. Igen i år serveres æbleskiver og gløgg. Evt. undersøge andre muligheder end det sædvanlige 
med laks og ost. (Illum ?).  
Carl-Johan står for indkøb sammen med Knud B. 
Niels sørger for vin og sang(e). 
Knud L sørger for lodder til lotteri. 
 
Klubheat, mix, 5. febr. 2005. Fremsendelse af mail til klubformænd m.fl. skal ske allerede tidligt i 
januar. Det skete for sent i forbindelse med klubheat i åbenpar i oktober. I klubben skal vi "påvirke" 
spillere, der spiller i andre klubber, til at agitere for arrangementet, f.eks. Achton, brdr. Winther, 
Rübner, Helga C., Inge Dalgaard m.m.fl. Ellers det samme som ved klubheat i oktober. 
 
Undervisning i klubben. Spilleudvalget (Aage og Poul) gennemfører undersøgelse i dette efterår. 
Carl-Johan følger op. 
 
Klubbens økonomi. Littau fremlagde regnskabstal med ajourføring pr. medio oktober. Iøjnefaldende 
er  sommerbridgen med et overskud, som har passeret kr. 5.000, hvortil skal lægges overskud fra salg 
af øl vand til kr. 10,-/8,- pr. stk. 
Der er et fint resultat på  øl/vandsalget som helhed, men gr. medlemstilbagegangen lidt mindre i 
kontingentindskud end det budgetterede. 
 
Klubledermøde i distriktet. Carl-Johan orienterede om dette møde. Økonomien i forb. med 
gennemførelse af distriktsturneringer, og bortfald af kredsturneringer, blev på mødet fremstillet meget 
pessimistisk. Lidt trist, for det er jo netop distriktets opgave at gennemføre distriktsturneringer. 
 
Eventuelt. Stadig intet på tryk fra kommunen om vor fremtidige benyttelse af Lille Sal. 
Lars Jensen forventes inden dette mødes afslutning at være klar til offentliggørelse af holdresultater 
med tilhørende multi fra den 19. oktober. 
25. november er der møde i kommunens foreningsudvalg? Carl-Johan er forhindret. Arne evt. deltage. 
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